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تمرین بدنسازی پرسپولیسی ها برای حضور در هفته سوم
تمرین نوبت صبح تیم فوتبال پرسپولیس به بدنسازی اختصاص داشت.

به گزارش ایرنا،  تیم فوتبال پرس��پولیس، دو جلسه تمرینی را در برنامه دارد که تمرین زیر 
نظر کادر فنی در سالن آغاز شد.  تمرین سرخپوشان پایتخت در یک مجموعه ورزشی و زیر 
نظر کادر فنی برگزار شد. تمرین نوبت اول امروز تیم فوتبال پرسپولیس به مدت یک ساعت 
به طول انجامید که ش��امل؛ کارهای بدنس��ازی، آیتم های مختلف بدنی و کار با وزنه بود. بجز 
وحی��د امیری که برنامه اختصاصی خودش را زیر نظر کادر پزش��کی تیم انجام می دهد، تیم 
غایب نداش��ت و همه سر حال و ش��اداب تمرین کردند. تیم فوتبال پرسپولیس در نوبت دوم 
تمرین امروز، برنامه های تاکتیکی و تیمی را در ورزش��گاه ش��هید کاظمی دنبال خواهد کرد. 
سرخپوشان که در دو دیدار ابتدایی خود در لیگ برتر نتوانستند طعم برد را بچشند،  در هفته 

سوم مقابل آلومینیوم اراک قرار خواهند گرفت.

ارمغانی: اسامی تیم ملی بسکتبال چهارشنبه اعلام می شود
س�رمربی تیم ملی بسکتبال ایران گفت: تا روز چهارشنبه فرصت داریم تا اسامی 
ملی پوش�ان را برای دیدار با ژاپن اعلام کنیم و می خواهیم از این فرصت اس�تفاده 

کرده تا آماه ترین بازیکنان را انتخاب کنیم.
س��عید ارمغانی در گفت وگو با خبرنگار ایرنا، اظهار داش��ت: تیم ملی بسکتبال با تلفیقی از 
بازیکنان جوان و چندمهره باتجربه راهی ژاپن ش��د تا ۲  دیدار دوس��تانه را آنجا برگزار کند، 
از س��ویی دیگر چند بازیکن ما هم در بازی های کش��ورهای اسلامی حضور داشتند و تعدادی 
دیگ��ری از ملی پوش��ان در ایران باقی ماندند و تحت نظر مربی��ان تیم ملی برنامه های خود را 
دنبال کردند. وی تاکید کرد: همه این نفرات دور هم جمع شدند و ۲۴ ساعت است که همه 
بازیکن��ان خ��ود را در اختیار داریم. دی��دار تیم ملی برابر ژاپن در پنج��ره چهارم جهانی روز 
پنجشنبه برگزار خواهد شد و باید در تهران به مصاف ژاپن برویم. طبق برنامه قبلی قرار بود 
اس��امی ۱۲ مهره اصلی خ��ود را اعلام کنیم اما با توجه به ش��رایط کنونی تصمیم گرفتیم تا 
لحظ��ه آخر صبر کنیم چرا که احتمال مصدومیت و یا هر مس��اله دیگری را باید داد و با این 
حساب روز چهارشنبه اسامی بازیکنان برای بازی با ژاپن اعلام خواهد شد. سرمربی تیم ملی 
بسکتبال ایران در واکنش به این سئوال که آیا بهنام یخچالی و حامد حدادی را در این بازی 
خواهیم داش��ت یا خیر، افزود: برای دیدار با ژاپن این ۲ ملی پوش را خواهیم داش��ت اما برای 
دیدار با استرالیا خیر. چهارشنبه آخرین فرصت ما برای اعلام نفرات نهایی برای دیدار با ژاپن 
اس��ت، بر این اساس امروز یک جلس��ه تمرینی را خواهیم داشت و فردا نیز ۲ جلسه دیگر را 
برگزار می کنیم و بعد از آن اسامی ۱۲ بازیکن اعلام خواهد شد.  دیدار تیم های ملی بسکتبال 
ایران و ژاپن در چارچوب پنجره چهارم انتخابی جام جهانی روز پنجشنبه سوم شهریورماه در 

تالار بسکتبال مجموعه ورزشی آزادی تهران برگزار می شود.

مانع بزرگ باشگاه دانمارکی  برای جدایی عزت اللهی
باش�گاه وایله دانمارک اع�لام کرد با توجه به اینکه »س�عید عزت اللهی« قرارداد 
دارد هر باش�گاهی که خواهان جذب وی است باید مبلغی در حدود ۲ میلیون یورو 

پرداخت کند.
به گزارش ایرنا، س��عید عزت اللهی یکی از بازیکنانی بود که باش��گاه اس��تقلال برای جذب 
وی برنامه داش��ت. این بازیکن که تحت قرارداد باش��گاه وایله دانمارک قرار دارد این فرصت 
را داش��ت، قراردادش را فس��خ و برای ادامه بازیگری به ایران برگردد. عزت اللهی که موفق به 
فسخ قرارداد با باشگاه دانمارکی نشد برای جدایی از این تیم کار سختی پیش رو دارد. مدیران 
باشگاه وایله برای جدایی بازیکن ایرانی خود قیمتی را تعیین کرده اند که بعید به نظر می رسد 
باش��گاهی حاضر به پرداخت آن ش��ود. مسوولان باش��گاه دانمارکی اعلام کرده اند با توجه به 
اینکه عزت اللهی قرارداد دارد هر باش��گاهی که خواهان جذب وی است باید مبلغی در حدود 

۲ میلیون یورو پرداخت کند.

 حضور ۲۸ هزار نفر در مسابقات ورزشی 
»قهرمان شهر« در تهران

معاون ورزش مردان س�ازمان ورزش شهرداری تهران گفت: ۲۸ هزار نفر در قالب 
۴ هزار و ۱۲۸ تیم در سه رشته والیبال، بسکتبال و فوتبال گل کوچک در مسابقات 

»قهرمان شهر« شرکت کردند.
به گزارش ایرنا، حیدر سلیمانی با اشاره به روند برگزاری مسابقات قهرمان شهر در پایتخت، 
اظهار داشت: بر اساس رایزنی با فدراسیون های مختلف، مربیان و استعدادیاب های فدراسیون ها 
ورزشی می توانند در مرحله نهایی مسابقات حاضر باشند تا استعدادهای ناب  در دل محلات 
را شناس��ایی کنند. این موضوع طی نامه ای به فدراس��یون ها اطلاع داده شده است. البته این 
همکاری به طور غیررسمی آغاز شده و مربیان تیم های ملی در رشته های بسکتبال و والیبال 
در جریان برخی رقابت های محلات حضور داشتند. وی ادامه داد: این رقابت ها با رویکرد محله 
محوری در ۳ رشته تیمی والیبال، بسکتبال و فوتبال گل کوچک و ۵ رشته انفرادی بدمینتون، 
تنیس روی میز، ش��نا، کش��تی و دوومیدانی برنامه ریزی و از دهم تیرماه با برگزاری مسابقات 
در رشته های تیمی در سطح محلات مناطق ۲۲ گانه به طور رسمی آغاز شد، به طوری که تا 
کنون حدود ۲۸ هزار نفر در این ۳ رش��ته با یکدیگر به رقابت پرداختند. وی در ادامه با بیان 
اینکه رقابت ها در ۲ رده س��نی زیر ۱۸ س��ال و بالای ۱۸ س��ال برگزار می شود، تصریح کرد: 
اس��تقبال از مسابقات در رده س��نی زیر ۱۸ سال، چشمگیر است و این موضوع را پیش بینی 
کرده بودیم به همین دلیل برگزاری رقابت های تیمی را در تابستان قرار دادیم تا دانش آموزان 
در جریان برگزاری مسابقات، از نحوه شرکت در رقابت های دیگر نیز مطلع شوند و از مهر ماه 
به بعد که مس��ابقات انفرادی آغاز می شود، همچنان این جامعه هدف را داشته باشیم زیرا هر 
فرد می تواند در یک رش��ته تیمی و یک رش��ته انفرادی حاضر باشد و محدودیتی از این بابت 
وجود ندارد. معاون ورزش مردان س��ازمان ورزش شهرداری تهران، در ادامه به ارائه آماری در 
خصوص رقابت های یادش��ده پرداخت و گفت: در رش��ته بسکتبال، در رده سنی زیر ۱۸ سال 
۳۳۹۰ نفر در قالب ۵۶۵ تیم و در رده س��نی بالای ۱۸ س��ال ۲هزار و ۲۲۳ نفر در قالب ۳۷۲ 
تیم با یکدیگر رقابت کردند. در رشته والیبال در رده سنی زیر ۱۸ سال سه هزار ۷۶۳ نفر در 
قالب ۵۳۸ تیم و در رده س��نی بالای ۱۸ سال۲ هزار ۷۸۶ نفر در ترکیب ۳۹۸ تیم به مصاف 
هم رفتند و در رشته فوتبال در رده سنی زیر۱۸سال ۱۲ هزار و ۳۴۸ نفر در قالب هزار و ۷۶۴ 
تیم و ۳ هزار ۴۳۷ نفر در قالب ۴۹۱ تیم مسابقه دادند. سلیمانی خاطر نشان کرد: در مجموع 
می توان گفت جام قهرمان ش��هر تا کنون ۲۷ هزار و ۹۵۹ نفر را در قالب ۴ هزار و ۱۲۸ تیم 
به عرصه رقابت ها وارد کرده است و البته پیش بینی می کنیم تا پایان تابستان، تعداد شرکت 

کنندگان به حدود ۸۵ هزار نفر برسد.

پایان قهر یک روز و نیمه دبیرکل

سعیدی با حق حضور در انتخابات به کمیته بازگشت
دبی�رکل کمیت�ه ملی المپیک که گفته می ش�د بنا به دلایلی در آس�تانه برگزاری 
مجم�ع انتخابات�ی کمیته ملی المپیک قه�ر کرده، بعد از غیبت ی�ک روزه در حالی 
از دیروز و به محل کارش بازگش�ت که گفته می ش�ود منع�ی برای حضور در مجمع 

انتخاباتی ششم شهریور ماه ندارد.
به گزارش ایرنا، در حالی که تنها ۶ روز دیگر تا برگزاری مجمع انتخاباتی کمیته ملی المپیک 
فرصت باقی است، اواخر هفته گذشته حکم بازنشستگی ۳ عضو مجمع کمیته ملی المپیک رسانه ایی 
شد؛ نکته عجیب ماجرا این بود که نام کیکاووس سعیدی دبیرکل کمیته که برای پست های ریاست 
و نایب رئیسی انتخابات پیش روی کمیته ثبت نام کرده بود، هم در لیست بازنشستگان دیده شد. 
محمد علیپور رئیس فدراس��یون انجمن های ورزشی )نام نویسی برای عضویت در هیئت اجرایی( 
و مس��عود سلیمانی رئیس فدراسیون اسکواش دیگر افرادی بودند که نامشان به عنوان بازنشسته 
اعلام شد و به فاصله چند روز خبر رسید که علیپور بازگشت به کار گرفته است. با قرار گرفتن نام 
سعیدی در لیست بازنشسته ها، دبیرکل کمیته که مدعی بود حکم سرپرستی دبیرکلی دارد و با 
حکم ریاس��ت آکادمی برای ریاست و نایب رئیسی کمیته اعلام کاندیداتوری کرده است، به ناگاه 
در محل کارش حاضر نشد تا شایعه قهر سعیدی گوش به گوش شود. البته گویا بازنشستگی تنها 
عامل قهر س��عیدی نبوده. چون او که قرار بود در تاریخ ۲۳ مردادماه راهی قونیه، محل برگزاری 
بازی های کشورهای اسلامی شود، در حالی عزم سفر به ترکیه را داشته که گویا به او اعلام شده 
راهی این سفر نشود. همین مسئله هم دلخوری سعیدی را دوچندان کرد تا او با قهری که تقریبا 
یک روز و نصفی طول کشید، خبرساز شود. اما شنیده شد سعیدی از ظهر دیروز در محل کارش 
حاضر شده و این حضور چندان هم بی علت نبود. چرا که عنوان شد با توجه به این که هنوز حکمی 
رسمی از سوی سازمان بازنشستگی ابلاغ نشده هر دو نامزد می توانند با حق رای در انتخابات کمیته 
ملی المپیک شرکت کنند. البته به شرطی که حکم رسمی بازنشستگی آن ها تا هفته بعد )قبل از 
برگزاری مجمع انتخاباتی( صادر نشود. در غیر این صورت این ۲ عضو بازنشسته نه حق رای دارند 

و نه اجازه کاندیداتوری.

مدی�ر رواب�ط عموم�ی فدراس�یون فوتبال با 
تشریح خسارت قرارداد ویلموتس برای فوتبال 
ای�ران گف�ت: فدراس�یون ماه�ی ۵۰۰ میلیون، 
مالی�ات این مرب�ی را پرداخت می کن�د و البته 
نمی دانم مبلغ ۴ میلیون یورو غرامت ویلموتس 

از کدام منبع باید پرداخت شود.
به گزارش ایرنا، محمدجواد پاینده در گفت وگویی 
تلویزیونی با اش��اره به تملک بخش��ی از س��اختمان 
فدراس��یون فوتبال به خاطر قرارداد ویلموتس اظهار 
داش��ت: س��اختمان ارزش��مند فدراس��یون در زمان 
ریاست محمد دادکان خریداری شد. تیم حقوقی در 
تلاش است تا این س��اختمان و سه دانگ ساختمان 
باشگاه پرس��پولیس را از شرکت شس��تا پس بگیرد. 
ارزش س��اختمان فدراس��یون فوتبال در حدود ۱۵۰ 
میلیارد تومان اس��ت. تیم حقوقی فدراسیون امیدوار 
است تا این کار انجام شود اما کار راحتی نیست. باید 
تعاملات لازم انجام شود. فدراسیون عقیده دارد یک 
پول��ی برای پرداخت ق��رارداد ویلموتس قرض گرفته 
و اکنون به خاطر آن س��اختمان فدراسیون از دست 
رفته اس��ت. امیدوارم تعام��لات لازم برای حمایت از 

فوتبال انجام شود.
وی در خص��وص زیان ه��ای ق��رارداد ویلموت��س 
نیز توضیح داد: براس��اس قس��ط بندی انجام ش��ده، 
فدراس��یون فوتبال ماهی ۵۰۰ میلیون تومان مالیات 
ویلموتس را پرداخت می کند و تا کنون چند قسط آن 
نیز پرداخت ش��ده است. اداره مالیات تعامل خوبی با 
ما دارد. تلاش بر این است که زیان پرونده ویلموتس 
را کم کنیم. اکنون بحث پرداخت چهار میلیون یورو 
خس��ارت به ویلموتس است و نمی دانم این پول قرار 
اس��ت از کدام منبع پرداخت ش��ود. فیف��ا هم اعلام 
کرده، مطالبات ویلموتس را از پول های بلوکه ش��ده 

فدراسیون فوتبال ایران پرداخت نمی کند.
مدیر روابط عمومی فدراسیون فوتبال گفت: با تلاش 
تیم حقوقی فدراسیون مبلغ خسارت پرونده ویلموتس 
بسیار کم شد اما با جریمه و هزینه دستیاران این مربی، 
فدراسیون باید مبلغی بیش از چهار میلیون یورو به این 

مربی بلژیکی پرداخت کند.
وی ی��ادآور ش��د: فدراس��یون فوتبال پی��ش از هر 

چی��زی، در ۶ م��اه اخیر مش��غول پرداخ��ت بدهی  
سال های گذش��ته بود. از مربیان فوتس��ال و فوتبال 
س��احلی، تیم های ملی پایه، بان��وان و مواردی دیگر 
بوده که تاکنون مطالباتش��ان پرداخت نشده بود. در 
این ۶ ماه بخش زیادی از بدهی ها تس��ویه و پرداخت 
ش��د. مربیانی بودند که از سال ۹۷ تا کنون مطالبات 
خودشان را دریافت نکرده بودند و این مبالغ پرداخت 
ش��د. هنوز بخش زی��ادی از مالیات ک��ی روش مانده 
بود که خوش��بختانه در هفته پیش حدودا مبلغ یک 
میلیارد و ۷۰۰ میلیون تومان پرداخت شد و دیگر در 

این رابطه بدهی وجود ندارد.
پاینده در بخش دیگری از این گفت و گو با اش��اره 
به انتشار عکسی از دیدار تیم های پرسپولیس و فولاد 
خوزس��تان، گفت: این عکس از جنبه هنری زیباست 
ام��ا حکایت از یک واقعیت تلخ در فوتبال ایران دارد. 
واقعیتی که در چند سال گذشته اقدامات زیادی برای 
پایان دادن به آن صورت گرفته اما هنوز پابرجاس��ت. 
این روزها کمیته انضباطی در تنگنا قرار گرفته است. 
از یک س��و باید با ناهنجاری ها برخورد ش��ود اما در 
س��وی دیگر هوادار بخشی از زیبایی فوتبال است اما 

برخورد با این پدیده ش��وم گریز ناپذیر است. اکنون 
نی��ز مباحثی در زمینه مطالبات و ورود دیگر اقش��ار 
به ورزش��گاه مطرح می شود اما واقعیت این است که 

فضای ورزشگاه های ما آنگونه که باید سالم نیست.
مدی��ر روابط عمومی فدراس��یون فوتبال این را هم 
اعلام کرد: در ۲ هفته نخس��ت اتفاقاتی بدی رخ داد 
و برای کمیته انضباطی هم تعجب آور بود. این را هم 
بگوی��م که س��ازمان هلال احمر از ریکاردو س��اپینتو 
ب��ه خاط��ر حرکت غیر ورزش��ی به مراجع��ی غیر از 

فدراسیون فوتبال شکایت کرده است.
وی در واکن��ش به احتمال دعوت نش��دن مهدی 
طارمی ب��ه اردوی تیم ملی فوتبال ای��ران نیز گفت: 
من در خصوص لیست تیم ملی خبر ندارم و این کار 
در حوزه فعالیت کادر فنی است اما اسکوچیچ تلاش 
دارد ت��ا بهترین ترکیب را ب��رای جام جهانی انتخاب 
کند. همچنین وی به کشورهای مختلف برای دیدن 
بازی لژیونرها سفر کرده است. لیست تیم ملی فوتبال 

ایران هنوز قطعی نشده است.
پاینده در خصوص ش��کایت مهدی ت��اج از ترامپ 
گفت: تاج از طرف فدراس��یون فوتبال شکایت نکرده 

و م��ن نیز خبر را در رس��انه ها خواندم و از آن اطلاع 
زیادی ندارم. مدیر روابط عمومی فدراس��یون فوتبال 
درب��اره رفع محرومیت باش��گاه های ای��ران در لیگ 
قهرمانان گفت: اقدامات خوبی از س��وی فدراس��یون 
فوتب��ال انجام ش��ده و یک فرد با دانش و مس��لط به 
زبان در راس کمیته تعیین وضعیت قرار گرفته است. 
نخس��ت باید کمیته تعیین وضعیت رفع تعلیق شود 
و در ادام��ه اقداماتی برای حضور باش��گاه های ایران 
انجام دهیم. کنفدراس��یون فوتبال آسیا الزاماتی دارد 
که ملزم به اجرای آن هس��تیم و تا کنون نیز کمیته 

تعیین وضعیت چند جلسه با باشگاه ها داشته است.
وی درباره دیدارهای دوس��تانه تیم ملی فوتبال در 
اردوی ماه سپتامبر گفت: از ۲۰ شهریور تا ششم مهر 
ماه اردوی تیم ملی فوتبال برگزار می ش��ود. همانطور 
که می دانید فیفا دی از ۱۸ س��پتامبر آغاز می شود و 
برگزاری اردو و بازی های تدارکاتی خیلی مهم است. 
همکاران ما در دپارتمان بین الملل همچنین تیم ملی 
تلاش کردند تا اقدام��ات لازم را در این زمینه انجام 
دهند. ۱۸ یا ۱۹ شهریورماه، هفته ششم لیگ فوتبال 
تمام می ش��ود و از ۲۰ ش��هریور ماه اردوی تیم ملی 
در تهران آغاز خواهد ش��د. لژیونرها را به دلیل اینکه 
موعد تاری��خ فیفا دی آغاز نش��ده طبیعتا در اختیار 
نداریم اما از ۲۸ شهریور ماه لژیونرها که آغاز فیفا دی 
است به تیم ملی ملحق می شوند. خواسته کادر فنی 
این بود که اردو زودتر ش��روع شود، بر همین اساس 
از ۲۰ تا ۲۴ ش��هریور ماه تی��م ملی در تهران تمرین 
می کند و در روز ۲۵ شهریور با تیم ملی فوتبال امید 
بازی می کنیم. روز یکشنبه ۲۷ شهریور ماه تیم ملی 
ای��ران را به مقصد وین ترک می کند و در اتریش قرار 

است ۲ دیدار تدارکاتی خوب داشته باشیم.
پاینده درباره برگزاری دیدار مقابل اروگوئه و سنگال 
گفت: قرارداد بازی با اروگوئه در مرحله نهایی است و 
به دلیل اصلاحاتی که در قرارداد وجود داشت تاکنون 
به امضا نرسیده که انش��الله به زودی نهایی می شود. 
اول مهر قرار اس��ت با اروگوئه در اتریش بازی کنیم و 
دومین ب��ازی تدارکاتی در روز ۵ مهر ماه با تیم ملی 
س��نگال خواهد بود. بعد از آن تیم ملی ششم مهر به 

تهران باز می گردد.

مرب�ی تیم ملی تکواندو بان�وان به بیان اینکه س�ال ها به خاطر 
اختلافی که برادرش )هادی س�اعی( با مسوولان وقت فدراسیون 
داشت، نادیده گرفته می شد گفت: هادی برایم یک موهبت است 
و بودنش موجب ش�د ت�ا در دوران قهرمانی به م�دال و موفقیت 

برسم.
"مهروز ساعی" مش��اور امور بانوان فدراسیون تکواندو و مربی تیم ملی 
بانوان در گفت وگو با ایرنا به تش��ریح عملکرد تیم کشورمان در بازی های 
کش��ورهای اس��لامی و ش��رایط پیش رو پرداخت و اظهار داش��ت: ۴۸۵ 
هوگوپوش از ۴۸ کش��ور در قونیه حضور داشتند و می دانستیم که باید با 
بهترین های هر قاره مبارزه کنیم. مسابقات سطح فنی بالایی داشت و خدا 

رو شکر تیم بانوان نتایج خوبی کسب کرد.
وی افزود: نباید این مساله را فراموش کرد که در چند وزن ناداوری های 
موجود موجب شد تا به حقمان نرسیم. اما بازهم نتایج خوبی را به دست 

آوردیم.
س��اعی تاکید کرد: مبارزات بس��یار نزدیک بود و حتی در برخی اوزان 
می توان گفت که سطح مسابقات از قهرمانی آسیا بالاتر بود. به طور مثال 
تیم بانوان ترکیه از آقایان آن پرافتخارتر اس��ت و تمامی قهرمانان مطرح 
آن حضور داش��تند. تونس و مراکش نیز بس��یار قوی بودند و باید بگویم 

زنگ خطر به صدا درآمد و باید ما نیز تلاشمان را چند برابر کنیم.
مرب��ی تیم ملی تکواندوی بانوان با بیان اینکه هر رقابت دارای س��طح 
فنی خاص خود است، تصریح کرد: حدود ۱۰ روز دیگر گرندپری فرانسه 
را در پیش داریم که مبارزات بس��یار س��نگینی در آن برگزار می شود. به 
موفقیت بازیکنان امیدواریم اما نباید توقع آنرا داش��ته باش��یم که در هر 

رویدادی مدال بگیریم. وی گفت: پس از آن مس��ابقات قهرمانی جهان را 
در آذرماه پیش رو داریم. جهانی با هر رویدادی تفاوت دارد و ورزشکار در 
یک روز باید حدود ۶ بازی را برنده شده تا به مدال برسد. مسائل مختلفی 
در یکروز باید دس��ت به دس��ت هم بدهند تا ورزش��کار به هدفش برسد. 
پس مدال آوری کار ساده ای نیس��ت که بخواهیم از هر مسابقه ای انتظار 
مدال داشته باشیم. مهروز ساعی در پاسخ به این که خواهر هادی ساعی 
بودن در این س��ال ها برایش موهبت داشته یا مشکلاتش را بیشتر کرده 
است؟ گفت: موهبت آن بیشتر از مشکلات بوده است. راهنمایی های او و 
زحماتی که هادی کشید موجب شد تا در دوران قهرمانی، صاحب مدال 
ش��وم وگرنه من هم در آن نس��ل س��وخته تکواندوی بانوان به موفقیتی 
نمی رس��یدم. مش��اور امور بانوان فدراس��یون تکواندو توضیح داد: زمانی 
هادی با فدراس��یون مشکل داش��ت و من هم از سوی فدراسیون نادیده 
گرفته می ش��دم و افرادی که افتخارات آنان کمتر از من بود در کادرفنی 
بانوان بودند اما مهروز س��اعی به دلیل اینکه خواهر هادی بود، جایی در 

کادر فنی نداشت.
وی گفت: من به وجود برادرم افتخار می کنم و می دانم حضورش موجب 
ش��د در دوران قهرمانی به مدال برس��م. اکنون هم که رئیس فدراسیون 
است تلاش می کنم در بخش بانوان تا جاییکه می توانم به او کمک کنم.

ساعی: سال ها به خاطر "هادی" نادیده گرفته شدم اما او برایم یک موهبت است

پاینده: ماهی ۵۰۰ میلیون تومان مالیات ویلموتس پرداخت می شود

ممانعت استقلال از انتقال ارسلان مطهری به تراکتورتحول ورزش آذربایجان شرقی مورد توجه دولت 
ظرفیت ها و استعدادهای ورزش آذربایجان شرقی بسیار 
اس�ت و با ش�مردن تمام نمی ش�ود، اما غفل�ت از آنها در 
دولت های قبل موجب انباش�ت مش�کلات و عقب ماندگی 
و ی�ا در بهتری�ن حالت در جا زدن ورزش این اس�تان هم 
در بخش عمرانی و هم در بخش قهرمانی و همگانی ش�ده 

بود.
ب��ه گزارش حوزه اس��تان های ایرنا، ب��ا روی کار آمدن دولت 
س��یزدهم و عزم دولتمردان برای رفع نواقص و اتمام طرح های 
عمرانی نیمه تمام در حوزه های مختلف و همچنین توجه به ظرفیت ها و داشته های استان ها، این فرصت 
برای مس��وولان اس��تانی فراهم شد تا بدون واسطه مشکلات حوزه های خود را با عالی ترین مقام اجرایی و یا 
نماین��دگان وی در می��ان بگذارند و در کوتاه ترین زمان بهترین راه حل برای برون رفت از مش��کلات را پیدا 
کنند. حوزه ورزش اس��تان که وس��یع و دربرگیری آن بسیار است نیز از مش��کلات و ناکارآمدی ها در دولت 
های قبلی مستثنی نبوده و طولانی شدن بیشتر طرح های عمرانی و تزریق قطره چکانی بودجه به این حوزه 
و  همچنین حمایت اندک و ناچیز از قهرمانان ورزشی این دیار، موجب بروز مشکلات متعدد و فرسوده شدن 

طرح های عمرانی ورزشی و همچنین  مهاجرت قهرمانان ورزشی این استان به دیگر استان ها شده بود.
کارنامه و عملکرد آذربایجان ش��رقی باوجود یک هزار و ۲۰۰ مکان ورزشی، ۶۳۰ باشگاه و قهرمانان متعدد 
در رشته های مختلف، در شان استان نبوده و حضور کم تعداد ورزشکاران آن در جمع بهترین های کشوری 

و تیم های ورزشی در لیگ های سطح اول، موید این موضوع بود.
نزدیک به ۱۶۰ هزار ورزشکار سازمان یافته و بیمه شده در آذربایجان شرقی فعالند که در مقایسه با جمعیت 
چهار میلیون نفری این اس��تان رقمی بس��یار اندک است و همین امر موجب ش��ده تا بودجه سالانه ورزشی 
اختصاص یافته به این خطه که بر اساس تعداد ورزشکاران سازمان یافته صورت می گیرد، کفاف هزینه های 
ورزش��ی آن را ندهد که البته کم کاری مس��وولان در دولت های قبلی نیز در این امر تاثیرگذار بود و انتظار 
از دولت س��یزدهم تجدید نظر در بودجه های ورزش��ی اس��تان ها و برقراری عدالت توزیع بر اساس جمعیت، 

استعدادها و نیازهای ورزشی است.
بیس��ت و س��ومین دور سفر استانی رییس جمهور با تخصیص اعتبار ۳۵۵ میلیارد تومانی از محل اعتبارات 

ملی برای بهبود و توسعه زیرساخت ها و همچنین توسعه ورزش همگانی در آذربایجان شرقی همراه بود.
در این س��فر یک روزه آیت الله رئیس��ی که با همراهی چند تن از وزرا و نمایندگان تام الاختیار وزارتخانه 
ها از جمله وزیر ورزش و جوانان انجام ش��د تصمیمات خوبی در حوزه ورزش و جوانان اس��تان اتخاذ و برای 
اجرایی شدن این تصمیمات اعتبار ۳۵۵ میلیارد تومانی تخصیص شد که در صورت پیگیری مسئولان استانی 
برای جذب این اعتبارات، ورزش استان در بعدهای مختلف از جمله زیرساخت ها، قهرمانی، همگانی و جوانان 

دچار تحول خواهد شد.
مدیرکل ورزش و جوانان آذربایجان ش��رقی با پر خیر و برکت خواندن س��فر رییس جمهور و وزیر ورزش و 
جوانان به استان گفت: از جمله مصوبات سفر استانی سجادی، وزیر ورزش و جوانان به استان اختصاص ۳۵۵ 
میلیارد تومان اعتبار از محل اعتبارات ملی برای بهبود و توس��عه زیر س��اخت های ورزشی و همچنین توسعه 

ورزش همگانی در دو بخش آقایان و بانوان بود که با جدیت پیگیر تخصیص این اعتبار هستیم.
حبیب س��توده نژاد ادامه داد: شهرس��تان های هریس و اهر مقصد مقام عالی وزارت در این س��فر بود و با 
رویکرد مثبت و س��ازنده ای که دکتر س��جادی دارند، منجر به صدور دس��تور برای مس��اعدت اجرای چمن 

مصنوعی زمین فوتبال هریس و تملک زمین فوتبال استادیوم پنج هزار نفری اهر شد.
وزیر ورزش و جوانان که در این سفر به عنوان نماینده تام الاختیار در شهرستان هریس و اهر حضور داشت 

در نخستین اقدام ورزشی خود، دستور تجهیز خانه تکواندو شهرستان هریس را صادر کرد.
معاون وزیر راه و شهرسازی و مدیرعامل سازمان مجری ساختمان ها و تأسیسات دولتی و عمومی در بازدید 
از این اس��تادیوم با اش��اره به پیشرفت فیزیکی ۸۳ درصدی آن گفت: در تلاش هستیم با تأمین منابع مالی از 

سوی دولت به انتظار چندین ساله مردم شهرستان خاتمه دهیم.

مدیران باشگاه استقلال که نام »ارسلان مطهری« را در 
فهرس�ت خروجی قرار دادند برای این بازیکن شرایطی را 
تعیین کردند که با مخالفت وی همراه ش�د؛ او در آخرین 
ساعات نقل و انتقالات تلفن همراهش را از دسترس خارج 

کرد تا جنجال بزرگی شکل گیرد.
به گزارش ایرنا، جذب بازیکن در روزهایی که استقلال بازیکن 
نداش��ت این تیم را با چالش بزرگی روبرو کرد، چالشی که باعث 

شد تا جنجال ارسلان مطهری شکل بگیرد!
به هفته ها پی��ش بر می گردیم، به روزهایی که فرهاد مجیدی 

پس از قهرمانی استقلال در لیگ برتر از سمت خود استعفا کرد و این تیم سرمربی نداشت، جواد نکونام گزینه 
اول مدیران اس��تقلال برای نشس��تن روی نیمکت بود اما او بنا به دلایلی از قبول این سمت صرفه نظر کرد تا 
انتقادات هواداران از عملکرد آجورلو به اوج خود برسد؛ در روزهایی که او برای مرد اول نیمکت تیمش در حال 
مذاکره با مربیان مختلف بود همزمان مذاکراتی با چند بازیکن صورت گرفت تا این تیم از بازار نقل و انتقالات 

عقب نماند. موضوعی که باعث شد امروز به چالش بزرگی برای مجموعه استقلال تبدیل شود.
زمانی مدیران اس��تقلال مشغول بستن تیم بودند هرگز فکر نمی کردند روزی ممکن است مهدی قایدی به 
ایران برگردد و سیاوش یزدانی کارت معافیت بگیرد. این اتفاقات باعث شد تا آنها که فهرست تیمشان را کامل 
کرده بودند با دردسر عجیبی به نام تکمیل لیست آبی پوشان مواجه شوند. طبق قانون اگر باشگاهی بخواهد نام 
بازیکنی را از فهرست خارج کند باید ۲۰ روز قبل از تاریخ انتهای نقل و انتقالات این کار را انجام دهد در غیر 
این صورت باید یک طرفه قرارداد بازیکن را فسخ و ضرر و زیان قرارداد را بپردازد، اما استقلال که این قانون را 

رعایت نکرده بود به یکباره ارسلان مطهری و سیدمحمد حسینی را در فهرست خروج قرار داد.
سیدمحمد حسینی که در ابتدای فصل به استقلال پیوسته بود پس از چند جلسه مذاکره با مدیران استقلال 
به توافق رس��ید تا از این تیم بدون جارو جنجال جدا ش��ود، او در مصاحبه با خبرنگار ورزشی ایرنا اعلام کرد: 
اولین فردی که به من گفت در فهرست خروجی قرار گرفته ام ساپینتو بود، او مرا در تمرین فراخواند و گفت 
تو از نظر فنی و اخلاقی بازیکن بس��یار خوبی هس��تی و آینده درخشانی در فوتبال خواهی داشت اما با توجه 
به اینکه مدافعان اس��تقلال بر گش��ته اند چاره ای ندارم جز اینکه بر خلاف میل باطنی ام نام تو را در فهرس��ت 
خروجی قرار دهم. گرچه جدایی با این ش��رایط ناراحت کننده است اما از باشگاه استقلال ناراحت نیستم. در 

این فوتبال چنین اتفاقاتی طبیعی است و برای ساپینتو و مجموعه استقلال آرزوی موفقیت می کنم.
این بازیکن در نهایت در آخرین ساعات نقل و انتقالات با دریافت فسخ قراردادش راهی باشگاه تراکتور شد 

تا با این تیم تبریزی قرارداد همکاری امضا کند.
همه آنهایی که ارس��لان مطهری را می شناس��ند به خوبی می دانند او چقدر به استقلال و رنگ آبی تعصب 
دارد و چقدر زحمت کشید تا پیراهن استقلال را بپوشد. او در این سال ها که استقلالی بود با تمام وجود برای 
این تیم بازی کرد و با آن شادی منحصر به فردش در حالی که گیتار می نواخت برای خود جایگاهی رفیع در 

دل هواداران استقلال دست و پا کرد.
ارس��لان که به ش��دت از قرار گرفتن نامش در فهرست خروجی استقلال ناراحت بود با مدیران استقلال به 
توافق نرسید، او به شدت از شرایطی که مدیران استقلال برای جدایی او گذاشتند شاکی و در نهایت چالشی 

را برای این تیم به وجود آورد که به طور حتم تبعات سنگینی را به همراه خواهد داشت.
ارس��لان مطهری که قراردادش با استقلال در انتهای فصل گذشته به پایان رسیده بود پس از گفت و گو با 
آجورلو برای امضای قرارداد جدید به توافق رس��ید و روی برگه ای که عدد ۲ س��اله نوش��ته شده را امضا کرد. 
مبلغ قرارداد مطهری بابت هر فصل ۱۲ میلیارد تومان اس��ت که با احتس��اب آبشن هایی که در آن وجود دارد 

او می تواند برای ۲ فصل حضور در استقلال ۲۵ میلیارد تومان دریافت کند.
مطهری بابت فصل گذش��ته ۳ میلیارد تومان از اس��تقلال طلبکار است و طبق توافقاتی که در ابتدای فصل 
داش��ت باید ۵ میلیارد تومان به عنوان پیش قرارداد فصل جدید دریافت می کرد که این اتفاق تا به امروز رخ 

نداده است.


